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Załącznik Nr 1 

 

 

Informacja Wójta Gminy Damnica z prac w okresie międzysesyjnym  

 

 

I. Informacja z realizacji petycji i postulatów zgłoszonych na poprzedniej Sesji Rady Gminy, 

została Państwu przedstawiona w załączniku. 

 

II. Informacja Wójta Gminy Damnica z prac w okresie międzysesyjnym:  

 

1. Zadania realizowane w zakresie inwestycji i remontów: 

1) Urząd Marszałkowski Województwa Pomorskiego pozytywnie ocenił przeprowadzone 

przez tutejszy urząd postępowania przetargowe na roboty budowlane, realizowane w 

ramach projektu „Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Domaradz, Stara 

Dąbrowa”. W związku z czym, złożono pierwszy wniosek o płatność, na kwotę 535 646 zł. 

Koszt całkowity realizacji I etapu wyniósł 915 828,98 zł, w tym koszty kwalifikowane: 

714 194,85 zł. 

2) Złożono do Urzędu Marszałkowskiego w Gdańsku wniosek o dofinansowanie zadania 

„Budowa kompleksu boisk sportowych w Damnie – Orlik 2012”. Urząd Marszałkowski 

przyznał dla gminy Damnica dofinansowanie w wysokości 333 000,00 zł, natomiast 

Ministerstwo Sportu i Turystyki, zabezpieczyło w swoim budżecie środki finansowe na 

realizację wskazanego zadania w wysokości do: 500 000,00 zł. Wydatkowanie środków 

budżetowych musi nastąpić do dnia 31 grudnia 2011 roku. 

3) Przeprowadzono postępowanie w trybie przetargu nieograniczonego dotyczące 

przebudowy ośrodka Zdrowia w Starej Dąbrowie. Otwarcie ofert miało miejsce w dniu 29 

marca 2011 roku, w siedzibie Urzędu. Wpłynęły 3 oferty na w/w zadanie: 

 oferta nr 1 została złożona przez Zakład Ogólnobudowlany s.c., Janusz Pruszek, 

Danuta Pruszek, ul. Gdyńska 165 w Słupsku. Oferowana kwota netto wynosiła 

129 117,65 zł, natomiast brutto 158 814,71 zł. 

 oferta nr 2 została złożona przez Firmę Budowlano-Instalacyjną ERKABUD, ul. 

Młyńska 1B w Słupsku. Oferowana kwota netto wynosiła 138 180,38 zł, natomiast 

brutto 169 961,87 zł. 
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 oferta nr 3 została złożona przez Zakład Remontowo-Budowlany Instalacje Sanitarne 

CO i Gaz Józef  Stanicki, Chocielewko 5, gmina Nowa Wieś Lęborska. Oferowana 

kwota netto wynosiła 121 504,44 zł, natomiast brutto 149 450,46 zł. 

Jako najkorzystniejsza została wybrana oferta nr 3.  

4) Rozpatrywany jest przetarg nieograniczony na wykonanie dokumentacji technicznej na 

budowę sieci kanalizacyjno-wodociągowej dla ulicy Polnej w Damnicy. Wpłynęło 11 

ofert.  

 

2. Zadania realizowane w zakresie spraw pozostałych: 

1) W ramach umowy zawartej z firmą Energa Koszalin zainstalowane zostały nowe punkty 

oświetleniowe: 

 w miejscowości Łebień, koła Państwa Krajewskich,  

 w Bobrownikach, koła Państwa Laddach. 

W miejscowości Mianowice udrożniono lampę na placu zabaw. W miejscowości 

Dąbrówka do końca bieżącego miesiąca zostaną zamontowane 2 lampy koło Państwa 

Kozickich. Zwłoka w montażu wskazanych lamp spowodowana jest przyczynami 

technicznymi – brak odpowiedniego podnośnika. Przyczyny techniczne nie pozwalają 

również na montaż lampy, w ramach tzw. doświetleń, w miejscowości Karzniczka - koło 

bloku nr 33. Gmina Damnica nie poniosła kosztów montażu w/w punktów 

oświetleniowych. 

2) Wykonawca budynku szatni na stadionie w Damnicy zobowiązał się, iż z dniem 11 maja 

2011 roku dokona usuwania wskazanych przez inwestora usterek w obiekcie. 

3) W ramach Gminnego Programu Rozwiązywania Problemu Alkoholowych,  w miesiącu 

maju i czerwcu uczniowie klas IV czwartych szkół podstawowych gminy Damnica podjęli 

realizację programu nauki pływania.  

4) W zakresie gospodarki komunalnej zrealizowane zostały  między innymi zadania: 

a) uporządkowano po okresie zimowym cmentarze komunalne, 

b) poprawiono stan techniczny dróg gruntowych: 

 Świecichowo – Damno, 

 Dąbrówka – Strzyżyno,  

 w miejscowości Dąbrówka, 

 Sąborze – Zagórzyca, 

 Damnica – Osiedle Rybackie, 

 Dębniczka – Budy, 

 Zagórzyca – Zagórzyczki, 
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c) naprawiono drogi asfaltowe w miejscowościach Damnica i Zagórzyca, 

d) uporządkowano nieczynne wysypisko śmieci w miejscowości Damno. 

 

3. Informacje: 

1) W dniu 20 kwietnia 2011 roku, do tutejszego urzędu zostało przesłane przez Generalną 

Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad w Gdańsku, Rejon Słupsk, zawiadomienie o nowym 

terminie załatwienia sprawy dotyczącej ustawienia lustra drogowego oraz sygnalizacji 

świetlnej przy skrzyżowaniu z drogą powiatową 1139 G. Nowy termin załatwienia sprawy 

określona na dzień 20 czerwca 2011 roku. 

2) W miesiącach marzec i kwiecień 2011 roku, na terenie gminy Damnica odbyły się zebrania 

wyborcze w 10 sołectwach. Na zebraniach dokonano wyboru sołtysa i rady sołeckiej na 

kadencje 2011 – 2015. Sołtysami w poszczególnych sołectwach zostali: 

 sołectwo Bobrowniki – Pani Krystyna Kozłowska, 

 sołectwo Damno – Pani Beta Kurczaba, 

 sołectwo Damnica – Pan Zbigniew Zagórowski, 

 sołectwo Karzniczka – Pani Gabriela Krenciszek 

 sołectwo Łebień – Pani Anna Gajewska-Płatkowska, 

 sołectwo Mianowice – Pani Małgorzata Wasiak, 

 sołectwo Sąborze – Pan Jerzy Dawidowski, 

 sołectwo Stara Dąbrowa – Pan Jerzy Szarko, 

 sołectwo Strzyżyno – Pan Bogdan Piskuła, 

 sołectwo Zagórzyca – Pan Tadeusz Bubniak. 

3) W ramach programu realizowanego przez Zespół Szkół w Zagórzycy  - Comenius, w 

dniach w dniach 1 – 5 maja 2011 roku, na terenie gminy Damnica miało miejsce spotkanie 

przedstawicieli placówek oświatowych z Niemiec, Włoch, Polski, Turcji i Wielkiej 

Brytanii, współpracujących ze sobą w ramach międzynarodowego projektu „HELP”. 

Celem projektu jest rozwijanie w dzieciach postaw obywatelskich oraz otwarcie ich 

umysłów na problemy świata.  

 

 Odpowiedzi na wnioski radnych, zgłoszone na sesji Rady Gminy Damnica, w dniu 24 marca 
2011r. 

 

1. Radni Pani Ewa Diegner i Pan Zdzisław Zieliński złożyli wnioski dotyczące: 

1) „budowy chodnika na odcinku od skrzyżowania przy kapliczce do Państwa Barańskich w 

Damnie, 



4 
 

2) budowy chodnika w miejscowości Wiatrowo.” 

 

1) W dniu 08 kwietnia 2011 roku wystąpiono do  Zarządu Dróg Powiatowych w Słupsku z 

wnioskiem o ujęcie w planach inwestycyjnych budowy chodnika przy drodze powiatowej G 

1137 Damno – Lipno, na odcinku od kapliczki w kierunku Wiatrowa do skrzyżowania z 

drogą gminną. 

2) Droga przez wieś Wiatrowo jest drogą gminną, w związku z czym realizacja powyższego 

zadania musi być w całości wykonana ze środków własnych gminy. Obecnie wskazane 

zadanie nie posiada zabezpieczenia finansowego w budżecie gminy na rok 2011, więc jego 

ewentualna realizacja wymaga podjęcia decyzji o wyeliminowaniu innego z zadań 

uwzględnionych w budżecie na rok 2011.. 

 

2. Radna Pani Urszula Osińska złożyła wniosek o treści: 

„Zabezpieczyć a następnie naprawić wyrwę w asfalcie jaka powstała w drodze w Zagórzycy, na 

wysokości kapliczki.” 

Wskazane uszkodzenie zostało usunięte w dniach 24 – 25 marca 2011r. 

 

3. Radny  Pan Andrzej Krzymiński wystąpił z wnioskami: 

1) „W związku z planowaną budową kanalizacji sanitarnej w miejscowości Domaradz 

rozpatrzyć możliwość jednoczesnej budowy sieci wodociągowej, 

2) Poprawić stan dróg w miejscowości Domaradz. Do dnia dzisiejszego nic nie zostało 

zrobione.” 

 

1) Inwestycja w zakresie budowy kanalizacji sanitarnej w miejscowości Domaradz jest 

współfinansowana ze środków unijnych – do wysokości 75% poniesionych kosztów 

kwalifikowanych. Wskazana pomoc finansowa jest udzielana na podstawie umowy zawartej 

w dniu 18 grudnia 2009r., pomiędzy Gminą Damnica, a samorządem Województwa 

Pomorskiego. Umowa obejmuje wykonie kanalizacji sanitarnej tłocznej i grawitacyjnej wraz 

z przepompowniami, zgodnie z projektem budowlanym zatwierdzonym pozwoleniem na 

budowę z dnia 17 marca 2006r. Warunki umowy nie przewidują możliwości jej aneksowania, 

w zakresie zmiany przedmiotu inwestycji. Zmiana przedmiotu inwestycji byłaby więc 

jednoznaczna z utratą dofinansowania. 

 W celu poprawy jakości wody w miejscowości Domaradz, w pierwszej kolejności zachodzi 

potrzeba zmodernizowania istniejącego obiektu hydroforni, poprzez wprowadzenie stacji 

uzdatniania wody, w związku z przekroczonymi normami zawartości w wodzie żelaza i 
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manganu. W roku bieżącym przewiduje się opracowanie na powyższe zadanie dokumentacji 

technicznej. Wskazany problem jest także przedmiotem zaleceń wydanych przez Sanepid. 

2) Zadania związane z poprawą stanu dróg w miejscowości Domaradz będą możliwe do 

realizacji po zakończeniu aktualnie prowadzonej inwestycji w zakresie budowy kanalizacji 

sanitarnej. Prowadzenie inwestycji w zakresie dróg, podczas gdy trwają prace kanalizacyjne 

byłoby bezcelowe i narażałoby gminę na ponoszenie nieuzasadnionych kosztów. Natomiast 

wszelkie bieżące naprawy dróg, niekolidujące z prowadzoną inwestycją będą sukcesywnie 

wykonywane, w miarę posiadanych możliwości i środków finansowych. 

 

4. Radny Pan Ryszard Nieradko zgłosił potrzebę: 

„Częstszego opróżniania pojemników na surowce wtórne. Poruszył problem braku segregacji 

przez mieszkańców śmieci wyrzucanych do tych pojemników.”. 

Zadanie obejmujące opróżnianie pojemników na surowce wtórne jest realizowane przez Zakład 

Gospodarki Komunalnej w Damnicy. Ten z kolei, posiada aktualnie obowiązującą umowę z firmą 

ELWOZ, obejmującą wywóz pojemników na surowce wtórne, na szkło i plastik, z częstotliwością 

dwóch razy w ciągu miesiąca. Okres obowiązywania umowy ustalono na 3 lata. Na realizację 

wskazanej umowy zostały zabezpieczone określone środki finansowe, przy czym ich określenie 

uwzględniało dokonywanie wywozu pojemników dwa razy w ciągu miesiąca. Zatem, zwiększenie 

częstotliwości opróżniania pojemników będzie generowało zwiększenie kosztów, które nie 

posiadają zabezpieczenia w budżecie gminy Damnica. Nie mniej jednak, w drastycznych sytuacjach  

przepełnienia pojemników na surowce wtórne nastąpi zlecenie ponadplanowego wywozu 

pojemników. 

Poza tym, jak wynika z wypowiedzi radnego Pana  Ryszarda Nieradko konieczność częstszego 

opróżniania pojemników na surowce wtórne nie wynika bezpośrednio ze zwiększonej ilości 

odpadów szklanych czy plastikowych, składowanych przez mieszkańców, ale z niewłaściwego 

wykorzystania pojemników na surowce wtórne, poprzez składowanie w nich odpadów 

komunalnych. Dlatego też, kolejnym krokiem będzie podjęcie przez samorząd gminny działań 

mających na celu uświadomieniu mieszkańcom naszej gminy o konieczności składowania odpadów 

w sposób właściwy, umożliwiający racjonalną gospodarkę nimi. 

 

 

 

 

 

 


